

UFBA-FBUA Joint Committee Weekend London 20th - 21st March 2026

Preliminary Programme

Friday 20th March/vendredi 20 mars

- | | |
|---------------|--|
| 12.00 | <p>Meet at a pub in Smithfield (tbc) to gather and for a welcome drink. This is near Farringdon Station (Elizabeth Line, Circle Line and Thameslink trains from St Pancras International and Kings Cross).</p> <p><i>Se réunir à un 'pub' (à décider) dans le quartier londonien de Smithfield, proche de la station de métro Farringdon (Elizabeth line ainsi que les rames du Circle line et du Thameslink en provenance de St Pancras International).</i></p> |
| 12.45 – 13.00 | <p>Short walk to The Charterhouse in Charterhouse Square, Smithfield.</p> <p><i>À pied vers le Charterhouse; Charterhouse square, Smithfield.</i></p> |
| 13.00 – 14.45 | <p>The Charterhouse for a one-hour guided tour of the buildings followed by a buffet lunch. Originally built as a Carthusian priory, founded in 1371, on the site of a Black Death burial ground. Following dissolution in 1537, it was rebuilt from 1545 as a great courtyard house of Tudor London. In 1611, the property was bought by Thomas Sutton, who established a school and an almshouse for the elderly. The almshouse remains in occupation today, while the school was re-located in 1872 to Godalming, Surrey (visited in 2024 during the Surrey Reunion).</p> <p><i>Visite guidée des bâtiments du Charterhouse (Chartreuse) suivi d'un déjeuner buffet. L'ancienne prieuré a été fondé en 1371 et construit sur un ancien lieu de sépulture de la 'Black Death' (la 'Peste noire'). Après la suppression des Abbayes en 1537, la Chartreuse fut reconstruite comme une des grandes 'maisons à cour intérieure' typiques de Londres à l'époque des Tudor. Rachetée en 1611 par Thomas Sutton, qui a fondé une école ainsi qu'une maison de charité pour héberger les vieux résidents du quartier, la maison de charité est toujours opérationnelle sur place mais en 1872, l'école a déménagé à Godalming dans le Surrey (visitée à la Surrey Réunion de 2024).</i></p> |
| 14.45 – 15.30 | <p>Walk up through Clerkenwell looking at: Smithfield Market, St John's Gate (Knights of St John), Lubetkin and Tecton's, Spa Green Estate 1949 & Finsbury Health Centre 1935-38.</p> <p><i>Traversée du quartier de Clerkenwell à pied pour regarder: Smithfield Market (Halle aux viandes), St John's Gate (Chevaliers de Saint-Jean, successeurs des Templiers) ainsi que le Finsbury Health Centre et le Spa Green Estate conçus et achevés dans la période chevauchant la deuxième guerre mondiale par Lubetkin and Tecton.</i></p> |

- 15.30 – 16.30 Tour of City St George's, University of London, Law School a new building complex designed by Wilkinson Eyre Architects.
- Visite de la nouvelle Faculté de droit de City St George's, University of London. Bâtiment conçu par Wilkinson Eyre Architects.*
- 16.30 – 18.00 Joint Committee Meeting in Law School.
- Réunion du Comité mixte.*
- 18.00 - 18.30 Move to the Sekforde Pub, Sekforde Street, Clerkenwell.
- À pied au Sekforde Pub, Sekforde Street, Clerkenwell.*
- 18.30 – 19.30 Drinks reception in the upstairs Ballroom at the Sekforde Pub. Refurbished by Chris Dyson Architects - RIBA Award Winner. Brief talk by the owner.
- Cocktail à l'étage supérieur du Sekforde Pub. Le réaménagement du Sekforde a été effectué par Chris Dyson Architects. Prix RIBA. Discours soit par Chris Dyson Architects ou par le propriétaire du Sekforde.*
- 19.45 – 22.00 Dinner in the Ballroom at the Sekforde Pub (2 courses and wine – individual payment on the night, the menu choice will be requested in advance).
- Dîner à l'étage supérieur du Sekforde (plat + dessert + vin, à payer individuellement sur place. Choix de plats sera sollicité préalablement par courriel).*

Saturday 21st March/samedi 21 mars.

- 10.00 Meet at the Centre Building of the London School of Economics, in Lincoln's Inn Fields by RSH&P winner of an RIBA competition. RSH&P invited to join visit.
- Se retrouver au Centre Building (Bâtiment central) du London School of Economics; Lincoln's Inn Fields, conçu par RSH&P, gagnant d'un concours RIBA. RSH&P sont invités joindre la visite.*
- 12.00-13.00 Brunch in the Pear Tree Café in Lincoln's Inn Fields, light meals to order and pay on the day.
- Brunch dans le Pear Tree Café, Lincoln's Inn Fields, repas légers sur commande; paiement sur place.*

After lunch, for those interested, Sir John Soane's museum is nearby.

Après le déjeuner, ceux qui s'intéressent peuvent visiter le Sir John Soane's Museum à côté.

Costs & Booking/Coûts et réservation

Please email form to: committee@ufba-fbua.com

Name of member attending/*Nom Prénom*: _____

e-mail/*courriel* _____

accompanied by/*accompagné.e par*: _____

Please reserve me/us a place/places as below/*veuillez me/nous réserver une/des place.s comme suit*:

Friday/vendredi

Charterhouse Tour and Lunch/*Visite de Charterhouse et déjeuner*: _____ places.
(advance payment required £37 pp/*paiement en avance impératif*)

City St George's Law School visit/
Visite à la Faculté de droit, City St George's, University of London: _____ places.

Drinks reception at the Sekforde pub:
Cocktail au Sekforde Pub _____ places.

Evening meal at the Sekforde pub
Repas du soir au Sekforde pub
Advance booking, **pay on night** about £39 for 2 courses including wine
*Réservation en avance, **règlement sur place** environ £39; plat+dessert+vin* _____ places.
The menu options will be sent to you in advance.
Les choix seront circulés en en avance.

Saturday/samedi

LSE Centre Building visit:
Visite du LSE Centre Building: _____ places.

Saturday lunch in Lincoln's Inn Fields.
Advance reservation choose and pay on day about £20

Déjeuner du samedi, Lincoln's Inn Fields _____ places.
Réservation en avance, choix et règlement sur place environ £20

Please pay in advance to the FBUA Bank account, giving **your name & JC** as the reference: **£37.00** per person to include the guided visit and lunch at The Charterhouse.

*Veuillez payer en avance au compte bancaire de FBUA British Section utilisant **votre nom + JC** comme référence: **£37.00** par personne y compris la visite guidée et le déjeuner au Charterhouse*

Payments should be made by BACS to the account below:

Sort Code: **56 – 00 – 34** Account No.: **52460541**

Account name: **FBUA-British Section**

IBAN: **GB60NWBK56003452460541** BIC: **NWBKGB2L**

Reference: Please use **“Your name + JC”**

If you have to pay by cheque, please send to Cedric Mitchell - cheque payable to FBUA-British Section. Please let Cedric know (by email) how you are paying.

Si vous êtes obligé de payer par chèque, veuillez l'envoyer à Cedric Mitchell libellé FBUA – British Section et signaler à Cedric par courriel le moyen de paiement que vous avez choisi.

Cedric MITCHELL Treasurer of British Section

email: cedricm8@gmail.com

post: 17 South Pallant, Chichester, West Sussex, PO19 1SU

If you have any questions, please contact/*Si vous avez des questions, contactez* Robert Butterfield or David Richmond at committee@ufba-fbua.com